
 321
 

ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DE DISTRICTE 1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 31/2014 
Caràcter: ordinari 
Data: 22 de setembre de 2014 
Horari: de 19.15 a 20.45 h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Bill Charles Phillips, vocal de l’AV Covadonga 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Lluís Saila González, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Rafa González Díaz, secretari delegat substitut 
 
Altres assistents: 
 
Rosa M. Graells, Cap del Servei de Gent Gran i Dependència 
Josep de Andrés, Cap del Programa de Gent Gran i Dependència 
Marc Martínez Pons, Estudiant de 3r del Grau de Pedagogia de la UAB 
Elena Garcia Gabarró, Administrativa del Districte 1 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV de la Rambla-Centre 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
 
Excusen la seva absència: 
 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
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Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Ángela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer 
Francesc Blanes Barrafont, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler García, vocal de les entitats culturals 
Esther Camacho Bogas, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Eduard Gutés i Martín, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de l’acta anterior. 
2.  Serveis de Gent Gran al Districte 1. 
3.  Estudi sobre el Districte 1 realitzat per estudiants de la UAB. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5.  Informació del Ple Municipal. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que no hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió amb 
caràcter informatiu. En aplicació d’aquest mateix article, el Sr. Rafa Gonzélez actúa com a 
secretari subtituïnt el Sr. Melcior Manau. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1.  Aprovació de l’acta anterior 

  
Pren la paraula el president del Consell Jordi Font i ens fa saber que no es pot aprovar 
l’acta anterior ja que no hi ha quòrum suficient. Seguidament passa al següent punt de 
l’ordre del dia. 
 
 

2. Serveis de Gent Gran al Districte 
 
Pren la paraula el president del Consell Jordi Font que comença expressant que en els 
diferents Consells de Districte s’han anat tractant diferents monogràfics i que un dels 
temes que ens faltava conèixer son els serveis de Gent Gran que s’ofereixen al nostre 
Districte. És per això, que des del departament de Serveis Socials ens ho han vingut a 
explicar.  
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Seguidament dona la benvinguda a la Sra. Rosa M. Graells, Cap del Servei de Gent 
Gran i Dependència i el Sr. Josep de Andrés, Cap del Programa de Gent Gran i 
Dependència i els hi cedeix la paraula. 
 
Pren la paraula la Cap del Servei de Gent Gran i Dependència, Rosa M. Graells i ens fa 
saber que la presentació power point que passaran a continuació consta de tres temes 
principals:  

• La demografia de la gent gran a Sabadell i al Districte 1. 
• Les condicions de salut i d’autonomia de la gent gran de Sabadell i si es 

troben o no en situació de dependència. 
• Els serveis que dóna l’Ajuntament a les persones que ho necessiten. 
•  

A continuació cedeix la paraula al seu company, Josep de Andrés que ens fa l’explicació 
mitjançant una presentació power point. 

 
El president del Consell Jordi Font, agraeix les explicacions als representants de 
Serveis Socials i proposa passar aquest power point a tots els membres del Consell, ja 
que hi ha molta gent que no hi ha pogut assistir. Seguidament obre el torn de preguntes. 
 
En primer lloc, el president Jordi Font exposa que tenen les dades molt clares. Pregunta 
com poden saber que realment hi ha tanta gent gran i que hi ha tanta dependència. 
Exposa que en els casos que la gent gran no està registrada en residències, ja que els 
cuiden els seus familiars, és més difícil de saber el seu estat. 
 
La Cap del Servei de Gent Gran i Dependència Rosa M. Graells, respon que les dades 
mostrades es basen en la base de dades que la Generalitat els hi transmet on es 
mostren totes aquelles persones que han demanat ser valorades, ja sigui perquè es 
troben en situació de dependència o perquè tenen qualsevol altra necessitat. Explica 
que també des de Serveis Socials s’estan atenent a persones que no tenen accés a 
prestacions de la Generalitat i que a nivell de l’Ajuntament se’ls hi dona alguna ajuda 
perquè consideren que tenen una dependència social. 
 
El Cap de Programa de Gent Gran i Dependència Josep de Andrés, afegeix que les 
dades han anat millorant molt amb els anys, però que si que és cert que se’ls hi pot 
escapar certa gent. 
 
Pren la paraula la Sra. Tona Sallent i explica que anys enrere, quan la seva mare estava 
censada sola a casa, passava personal de l’Ajuntament a fer controls. Vol saber si ara 
es continua fent. 
  
La Cap del Servei de Gent Gran i Dependència Rosa M. Graells, respon que se sol fer 
un estudi de persones que viuen soles i passen pel seu domicili per saber en quines 
condicions es troben. 
 
Pren la paraula el Sr. Pere Farrés i expressa que li ha semblat sentir que donen 
prestacions a persones grans que no són depenents. 
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La Cap del Servei de Gent Gran i Dependència Rosa M. Graells, respon que persones 
que per la Llei de la Dependència no són reconegudes com a persones dependents o 
tenen un grau de dependència que no els hi dóna dret a prestacions però que des de 
Serveis Socials valoren si necessiten algun suport, es fan assistències domiciliaries. 
Aquestes atencions domiciliaries es desglossen en atencions domiciliaries de 
dependència (un 66% vé finançat per la Generalitat) i les atencions domiciliaries socials 
(a càrrec de pressupost municipal).  
 
Pren la paraula el president Jordi Font i exposa que a la ciutat de Barcelona disposen 
d’unes “antenes detectores”. Posa l’exemple d’un farmacèutic que si detectava que 
certa persona no havia anat a buscar els medicaments en dues setmanes, doncs 
avisava els Serveis Socials. Vol saber si a Sabadell disposem d’algun sistema similar. 
 
La Cap del Servei de Gent Gran i Dependència Rosa M. Graells, respon que és una 
actuació de la Creu Roja i que s’anomenen “radars”, però que a la nostra ciutat no els 
tenim. Esmenta que en el nostre municipi hi ha molta connexió entre els metges, les 
infermeres i els assistents socials que sempre poden detectar si qualsevol persona 
necessita algun suport.  
 
El Cap de Programa de Gent Gran i Dependència Josep de Andrés, afegeix que es 
treballa amb dues línies: la dels serveis i la del voluntariat.  
Destaca la línia del voluntariat i explica que Creu Roja té un projecte en mà que consta 
de voluntaris que acompanyen a persones soles unes hores al dia. També, l’entitat 
Amics de la Gent Gran que tenen la seu a Sabadell, està treballant per tal que 2 hores a 
la setmana es facin acompanyaments a gent gran que ho necessiti.  
Per últim expressa que des de Serveis Socials es detecten problemes però també, els 
mateixos veïns moltes vegades detecten que alguna cosa no va bé i els avisen. 
 
El president Jordi Font comenta que abans els veïns es coneixien més entre ells, però 
que avui en dia passa qualsevol cosa i no se n’assabenta ningú. 
 
La Cap del Servei de Gent Gran i Servei de Dependència Rosa M. Graells, respon que 
té raó i que potser aquesta tradició de veïnatge es conserva més en alguns barris 
concrets.  
 
El Cap de Programa de Gent Gran i Dependència Josep de Andrés, afegeix que el 
servei de teleassistència funciona molt bé, ja que una vegada al mes truquen a casa 
preguntant com es troben. 
 
La Sra. Teresa Cotet argumenta que la seva mare el té contractat i que li funciona molt 
bé, ja que si no troben a la persona a casa, truquen als fills. 

 
El president del Consell Jordi Font agraeix als Caps de Serveis Socials les explicacions, 
els acomiada i dóna pas al següent punt de l’ordre del dia. 
 

 
3.      Estudi sobre el Districte 1 realitzat per estudiants de la UAB. 
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Pren la paraula el president del Consell Jordi Font i explica que ell segueix molt les 
activitats socioculturals que es fan a l’Àgora i li va semblar interessant que algú fes una 
presentació sobre un estudi del Districte 1 tractant una vessant sociològica i educativa. 
És per això que va considerar que podria tenir un cert interès en algun dels Consells del 
Districte que celebrem. 
 
Seguidament dóna la benvinguda a l’estudiant de 3er grau de Pedagogia de la UAB 
Marc Martínez Pons i li pregunta si el treball el té en format escrit. Proposa que seria 
interessant de passar-lo als membres del Consell, ja que avui no ha pogut assistir gaire 
gent. Seguidament li cedeix la paraula. 
 
L’estudiant Marc Martínez Pons respon que el treball sí que es troba en format escrit i a 
continuació ens fa una explicació mitjançant una presentació power point. 
 
El president del Consell Jordi Font agraeix l’explicació i obre el torn de preguntes. 
 
El president del Consell Jordi Font li comenta que fa servir el concepte “segregació” i 
que pensa que la paraula “segregació” dóna a entendre que és la voluntat expressa de 
segregar. Posa l’exemple que si una família subsahariana s’instal·la a viure a Sant 
Oleguer i els ciutadans coincideixen amb ells en diferents llocs: escoles, places etc. és 
perquè per al barri els hi toca així i no perquè hi hagi voluntat de segregar. 
 
L’estudiant de 3er grau de Pedagogia de la UAB Marc Martínez li respon que hi ha dos 
factors que passen: el primer és que busquen gent de la seva ètnia quan s’instal·len a la 
ciutat i el segon és el transport, ja que busquen l’escola més pròxima de casa. Diu que 
és molt complicat el tema de la segregació i hi ha un debat obert sobre això on 
s’intenten buscar mesures. 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antoni Paleo i afegeix que la segregació és una realitat i que 
falten polítiques actives per part de l’estament corresponent perquè no es produeixin. 
Expressa que molta gent canvia els nens de les escoles públiques encara que estiguin 
prop de casa perquè hi ha molta immigració, com per exemple a la zona sud. Explica 
que si tenim dos germans bessons i els portem en una escola de dues línies els 
posaran en classes separades. Llavors planteja fer el mateix a gran escala i ajudar a 
que realment hi hagi una bona integració. Expressa que l’escola privada sempre ha 
seguit una línia més regular que l’escola publica però creu que cal recolzar més el 
professorat de l’escola pública perquè està més ben format, ja que ha passat per unes 
oposicions que els de la privada no passen. Comenta que caldria un gran canvi però 
que de forma natural no es produirà. 
 
Pren la paraula el Sr. Pere Farrés i exposa que el tema del requeriment escolar té punts 
de vista complexos. També afegeix que és una llàstima que s’abandonessin els Plans 
Educatius d’Entorn perquè eren claus en l’educació. Insisteix que la solució 
possiblement seria tornar a arrancar aquests Plans Educatius que coordinen diferents 
polítiques de la ciutat. 
 
Pren la paraula el Sr. Bill Phillips qui felicita al noi pel treball dut a terme i l’explicació. 
Seguidament li comenta que ha trobat a faltar alguns planells, ja que ell es troba al barri 
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de Covadonga. Afegeix al que es parlava respecte a la immigració, que aquests també 
s’ajunten en barris per factors econòmics, per exemple el preu de les vivendes. 
 
L’estudiant de 3er grau de Pedagogia de la UAB Marc Martínez li respon que és cert 
que no han tingut molt en compte el barri de Covadonga i també creu que l’economia té 
molt a veure. 
 
Pren la paraula el representant de les entitats juvenils al Districte, Josep Ibars que en 
primer lloc felicita a l’estudiant Marc Martínez per la seva presentació. Tot seguit li 
comenta que li ha sobtat que no separés les entitats juvenils que hi ha al Districte 1, ja 
que en són moltes. A continuació li exposa que es parla molt d’educació formal però no 
gaire de l’educació no formal, quan al Districte 1 també és bastant ric en aquest 
aspecte.  
Seguidament explica que el Vapor Llonch que és el centre de professionalitat d’atenció 
als joves de la ciutat, s’encarregarà de donar suport a un dels programes que s’està 
tractant en el Parlament, que tindrà continuïtat i que constarà en donar atenció 
personalitzada de almenys el 55% dels joves durant els primers 4 mesos de curs. 
Pregunta si creu que el Vapor Llonch ho podrà assolir.  
D’altra banda, vol saber a què es referia quan parlava de voluntariat professional. 
 
L’estudiant de 3er grau de Pedagogia de la UAB Marc Martínez li respon que potser ha 
sigut un error de no separar aquestes entitats juvenils en el gràfic però que igualment 
s’havien tingut en compte i havien vist que són bastant potents en el Districte 1. 
Respecte al Vapor Llonch li respon que no podran assolir-ho perquè si ja era difícil 
abans de la crisis econòmica, ara encara més.  
Respecte al voluntariat professional li respon que cal que aquest voluntariat estigui 
format per atendre qualsevol cas. Ens fa saber que hi havia professors que formaven 
part del Pla Educatiu d’Entorn que aprofitaven una 6a hora que tenien per realitzar 
tasques de voluntariat i quan amb les retallades els hi van treure aquesta hora es van 
perdre molts voluntaris. 
 
Pren la paraula la Sra. Tona Sallent que insisteix amb la importància que tenia el Pla 
Educatiu d’Entorn i que caldria tornar-lo a activar. 
 
El president del Consell Jordi Font agraeix a l’estudiant de 3er grau de Pedagogia de la 
UAB Marc Martínez les explicacions, l’acomiada i dóna pas al següent punt de l’ordre 
del dia. 
 

 
4. Informació dels consells sectorials. 
 

En primer lloc el president del Consell Jordi Font comunica la baixa del Sr. Joan Miquel 
Pardo Cuenca com a vocal del Ple del Districte 1 en representació de les entitats del 
grup “altres enitats”. Recorda que el Sr. Pardo també era representant del Districte 1 al 
Consell de Salut, per la qual cosa ara hi haurà una vacant que caldrà substituir.  
Seguidament explica que des del Districte s’ha consultat a la Sra. Nativitat Perellón, 
representant dels Centres d’Atenció Primària i s’ha mostrat disposada a ocupar la 
vacant. A continuació pregunta als assistents si els hi sembla bé aquesta proposta. 
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Sense cap oposició per part dels assistents s’aprova que la Sra. Nativitad Perallón sigui 
la nova representant del Consell de Salut. 
 
Per acabar diu que el passat 9 de juliol es va dur a terme el Consell de Salut però que el 
Sr. Pardo no hi va assistir. 
 
Ens fa saber que els temes que es van tractar van ser:  
 

• Donar compta dels acords del ple d’1 de juliol de 2014, de nomenament de 
vocals al Consell de Salut. 

• Presentació del pla interdepertamental de Salut Pública 
• Presentació del Portal de transparència i bon Govern del Parc Taulí 
• Atenció primària: aspectes rellevants del 2013 

 
El president del Consell Jordi Font passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 
 

5.  Informacions del Ple Municipal 
 
El president del Consell informa d’alguns dels temes que es van tractar en el darrer ple 
municipal, celebrat el dia 2 de setembre a les 18h. 
 
En primer lloc ens fa saber que es va confirmar la dimissió de l’Alcalde Manuel Bustos i 
sembla ser que ara per ordre de llista el Sr. Roberto Abril ocuparà el seu lloc. 
 
En segon lloc ens fa saber que es va aprovar per unanimitat la proposició del grup 
municipal del Partit Popular per demanar al Govern que s’instal·li un sistema de 
pagament dels aparcaments de zona blava i pàrquings subterranis a través del telèfon 
mòbil. 
 
En tercer lloc ens informa que es va denegar la proposició del Grup Municipal d'Entesa 
per Sabadell a favor de suspendre la participació de l'Ajuntament de Sabadell en la 
Federació Catalana de Municipis. 
 
Finalment ens fa saber que es va aprovar per unanimitat la proposició del Grup 
Municipal d'Entesa per Sabadell per a l'anul·lació de les llicències d'obres i la 
preservació del conjunt del Despatx Corominas. 
 
A continuació, el president Jordi Font passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 

6. Comunicacions 
 

El president del Consell Jordi Font comença donant la benvinguda a l’Elena Garcia, 
administrativa del Districte 1 que s’ha incorporat de nou després de la seva baixa per 
maternitat. 
 
D’altra banda, el president del Consell Jordi Font, fa una lectura de l’última informació 
que tenim del cas de la legionel·losis a Sabadell: 
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“ S’han notificat 28 casos: 20 ingressats a planta, 4 altes i 4 defuncions 

L’Agència de Salut Pública de Catalunya (ASPCAT) conjuntament amb l’Ajuntament de 
Sabadell continuen la investigació del brot de legionel·losi que s’ha produït durant els 
darrers dies al municipi de Sabadell. En relació a la informació facilitada ahir, s’han 
notificat 5 pacients més i 2 defuncions, amb la qual cosa són 28 el total de persones 
afectades fins al moment. Com ja s’ha informat, no es pot descartar que puguin 
aparèixer més afectats durant els propers dies atès que el període d’incubació de la 
malaltia és de 10 dies com a màxim. 

Durant aquest matí s’ha produït la defunció de dos pacients de 84 i 86 anys 
respectivament amb patologia de base molt greu. S’ha produït una alta més, per tant el 
total d’altes és de 4 i la resta de pacients, 20 en total, romanen ingressats a planta (14 al 
Parc Taulí, 4 a l’Hospital General de Catalunya i 2 a la Clínica del Vallès). Els darrers 
casos notificats han iniciat la simptomatologia entre els dies 12 i 16 de setembre. Són 5 
homes amb edats compreses entre els 48 i els 86 anys i es tracta de pacients amb 
factors de risc predisposants o patologia de base prèvia greu o molt greu. 

Des de l’Agència de Salut Pública de Catalunya es continua amb la investigació del brot 
i s’han reforçat tant les activitats de vigilància epidemiològica com d’investigació 
ambiental, mentre es resta a l’espera dels resultats de les analítiques practicades a les 
instal·lacions amb possible implicació. 

En uns 10 dies es tindran els resultats de la investigació”. 
 

A continuació ens fa saber que la Sra. Angela Fernández representant de l’AV de 
Nostra Llar deixa de ser vocal del Consell del Districte 1. Al seu lloc es nomenarà a la 
Sra. Teresa Coret que resta pendent de formalitzar el seu nomenament. Li dóna la 
benvinguda, ja que es troba entre el públic assistent del Consell. 
 
Seguidament el president fa referència a la petició que van fer el Sr. Paleo i el Sr. Saila 
de repintar diferents passos de vianants als voltants del c. Escola Pia. Els informa que 
s’han repintat varis passos de vianants de la zona, concretament els que més ho 
necessitaven. 
 
Pren la paraula el Sr. Saila que comenta que se n’han deixat bastants per pintar. 
 
El president del Consell Jordi Font li respon que en pren nota i que es tornarà a insistir 
al departament corresponent. 
 
A continuació el president del Consell fa referència a la petició de l’AV de Covadonga de 
reparar la barana malmesa a la pl. de la Sardana. Els hi comunica que ja està reparada. 
 
D’altra banda, el president del Consell Jordi Font explica que un grup de veïns han fet 
arribar queixes a traves d’un vocal d’ERC sobre les molèsties de soroll del Festival 
d’Embassa’t celebrat al Centre de la ciutat. Explica que s’ha traspassat a Cultura perquè 
faci valoracions i es reuneixi amb els veïns. 
 
Segueix fent referència a la petició de la Sra. Carme Bernabeu, representant d’entitats 
educatives que va demanar que es reparessin tres fonts que no funcionaven: pl. de 
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l’Àngel, pl. Enric Granados i font ornamental de la pl. del Pi Pi. Comenta que les dues 
primeres estan arreglades però que la de la pl. del Pi Pi no funcionarà, ja que es 
necessita manteniment 3 cops per setmana pel tipus de filtratge que té i això, ara per 
ara no és possible. 

 
A continuació el president del Consell Jordi Font explica que continua fent-se seguiment 
dels habitatges ocupats al c. de Garcilaso núm. 158 i 170-174 i que properament es 
tindrà una altra reunió amb els veïns. Ens fa saber que l’Ajuntament posarà en 
coneixement de la Fiscalia els problemes de convivència veïnal que provoquen les 
famílies que han ocupat els blocs d’habitatges del c. Garcilaso. Afegeix que la Teresa 
Mira li havia enviat un correu sobre aquest tema i que s’havia excusat per no poder 
venir avui al Consell. 
 
També explica el cas de l’Escletxa, que hi ha ocupants il·legals a la casa ubicada entre 
c. Vallès i c. del Pare Sallarès. S’ ha comunicat que probablement seran desallotjats el 
mes d’octubre. Mentrestant s’han continuat tenint queixes veïnals per molèsties de 
sorolls a altes hores de la matinada. 
 
Seguidament ens informa que a principis de setembre es va enviar carta informativa als 
veïns/es del c. d’Horta Novella, explicant la proposta de projecte de millores de mobilitat 
i accessibilitat. Diu que en aquests moments s’està tenint reunions amb veïns/es per 
atendre dubtes i suggeriments. L’execució del projecte està prevista de realitzar entre 
finals d’any i principis de 2015. 
Ens fa saber que el projecte consisteix, principalment, en eliminar places 
d’estacionament de vehicles i, al seu lloc, posar-hi pilones. D’aquesta manera els 
vianants podran passar amb més seguretat per les voreres. D’altra banda, explica que 
es construirà un pas elevat a la cantonada amb ctra. de Barcelona la qual cosa 
suposarà que els vehicles reduiran la velocitat quan accedeixen al carrer Horta Novella. 

 
Per acabar, el president del Consell Jordi Font informa que el divendres passat es va 
aprovar la llei de consultes i s’està pendent que es publiqui en el Butlletí Oficial de la 
Generalitat. Per tant, encara no està vigent i en el moment que ho sigui molt 
probablement el Govern de l’Estat en demanarà la suspensió al Tribunal Constitucional. 
Ens fa saber que mentrestant s’estan fent moviments per donar suport a aquesta llei de 
consultes i a la voluntat de convocar una consulta el 9 de novembre. L’associació de 
municipis per la independència que reuneix uns 400 municipis i l’Associació Catalana de 
Municipis que agrupen gairebé 900 municipis de Catalunya d’acord també amb CIU, 
ICV, ERC i la CUP han proposat a tot Catalunya una moció estàndard a favor del dret 
que tenim a la consulta del dia 9 de novembre. 
 
En el cas de l’Ajuntament de Sabadell, ens fa saber que CIU, ICV, EUiA i ENT van 
demanar a l’Alcalde celebrar aquest Ple Extraordinari que es va decidir que tindria lloc el 
divendres dia 26 de setembre. Comenta que ara caldrà veure com es posicionarà el 
PSC. 
 
Acabades les comunicacions, el president del Consell dóna pas al darrer punt de l’ordre 
del dia. 

7. Torn obert de paraules 
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Pren la paraula el senyor Bill Phillips per comentar que molta gent remena les 
escombraries a causa de la crisis econòmica que estem patint i que tota la brutícia 
queda pels voltants. Demana que els serveis de neteja passin més sovint i que estaria 
bé col·locar en els contenidors un full on hi constes l’últim servei de neteja que s’ha fet. 
 
El president del  Consell Jordi Font respon que és un tema important i que caldria 
trobar-hi una solució. Explica que en zones que hi ha restaurants es saturen els 
contenidors. 
 
Pren la paraula el Sr. Pere Farrés i pregunta si és correcte la gestió dels residus que fan 
els restaurants.  
 
El president del Consell, en tot cas, proposa que ens vinguin a explicar des del 
departament corresponent la situació per veure quines mesures es poden adoptar. 

 
 
En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió a les 21:15h, de la qual, com a secretari delegat, estenc 
aquesta acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 

El president 


